

COMMUNIQUE RADIO/PRESSE

COMMUNIQUE- N° 0041 /C/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA3/IE3/NS/2025 DU 10 JAN 2025
 PORTANT PUBLICATION DU RESULTAT DE L'APPEL D'OFFRES NATIONAL RESTREINT N° 077/AONR/MINTP/CIPM-TCRI/2024 DU 16 SEPTEMBRE 2024 EN PROCÉDURE D'URGENCE POUR LE CONTRÔLE TECHNIQUE, GEOTECHNIQUE ET LA SURVEILLANCE DES TRAVAUX DE RÉHABILITATION DE CERTAINES ROUTES EN TERRE AUX PRODUITS STABILISANTS TRONÇONS NKOUMADJAP - NKOLFONG - OVENG ET BRETELLES : NKOUMADJAP NDEN (MISSION CATHOLIQUE, VOIE D'ACCÈS À L'HÔPITAL AD LUCEM DE NDEN), DANS LA RÉGION DU SUD, DÉPARTEMENT DU DJA ET LOBO.

FINANCEMENT : BIP MINTP, EXERCICES 2025, 2026 ET 2027

Le Ministre des Travaux Publics communique :

Conformément aux dispositions de l'Appel d'Offres National Restreint N° 077/AONR/MINTP/CIPM-TCRI/2024 du 16 Septembre 2024 en procédure d'urgence pour le contrôle technique, géotechnique et surveillance des travaux de réhabilitation de certaines routes en terre aux produits stabilisants tronçons Nkoumadjap - Nkolfong - Oveng et bretelles : Nkoumadjap Nden (Mission Catholique, voie d'accès à l'Hôpital Ad Lucem de Nden), dans la Région du sud, Département du Dja et Lobo , le résultat de l'évaluation des offres se présente comme suit :

SOUMISSIONNAIRE RETENU							
N° Lot	Région	Tronçons	Linéaire en Km	Nom et Adresse	Montant TTC FCFA en chiffres	Montant TTC FCFA en lettres	Délai des prestations y compris la période de garantie
Unique	Sud	Nkoumadjap - Nkolfong - Oveng et bretelles : Nkoumadjap Nden (Mission Catholique, voie d'accès à l'Hôpital Ad Lucem de Nden)	18,6	LE COMPETING BP : 7214 Tél : 699 501 177 Douala	273 348 070	Deux cent soixante-treize millions trois cent quarante-huit mille soixante dix	25 mois

SOUMISSIONNAIRE NON RETENU		
N° D'ordre	Nom du soumissionnaire	Motif de l'élimination
1	ORICAA CAMEROON	Caution de soumission non conforme

Le Directeur Général du Bureau d'Etudes Techniques attributaire est invité à se présenter dès publication du présent Communiqué à la Direction des Contrats du Ministère des Travaux Publics pour la souscription de son projet de Marché et notification de la décision d'attribution.

Le présent Communiqué sera enregistré et publié partout où besoin sera.

Yaoundé, le _____

**RADIO/PRESS RELEASE**PRES RELASE N^o. 0041/C/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA3/IE3/NS/2025 OF 10 JAN 2025

To publish the result of the Limited National Call for Tenders No. 077/ AONR/ MINTP/ CIPM-TCRI/2024 OF 16 SEPTEMBER 2024 IN EMERGENCY PROCEDURE

FOR THE TECHNICAL AND GEOTECHNICAL CONTROL AS WELL AS THE LA SUPERVISION OF REHABILITATION WORKS ON SOME EARTH ROADS WITH STABILISING PRODUCTS, SECTIONS: NKOUMADJAP - NKOLFONG - OVENG AND RAMPS: NKOUMADJAP NDEN (CATHOLIC MISSION, ACCESS ROAD TO THE AD LUCEM HOSPITAL OF NDEN), IN THE SOUTH REGION, DJA ET LOBO DIVISION.

FINANCING: MINTP PIB 2025, 2026 and 2027 FINANCIAL YEARS

The Minister of Public Works hereby informs the public that:

In accordance with the Limited National Call for Tenders No. 077/AONR/MINTP/CIPM-TCRI/2024 of 16 September 2024 in emergency procedure for the technical and geotechnical control as well as the supervision of rehabilitation works on some earth roads with stabilising products, sections: Nkoumadjap - Nkolfong - Oveng and ramps: Nkoumadjap Nden (Catholic Mission, access road to the Ad Lucem Hospital of Nden), in the South Region, Dja et Lobo Division, the result of the evaluation of offers:

SUCCESSFUL BIDDER							
No. Lot	Region	Road sections	Length in Km	Name and Address of selected tenderer	Amount inclusive of taxes in CFAF in figures	Amount, inclusive of taxes in words	Delivery time including warranty period
Single	South	Nkoumadjap - Nkolfong - Oveng and the following ramps: Nkoumadjap Nden (Catholic Mission, access road to the Ad Lucem Hospital of Nden)	18.6	LE COMPETING PO Box: 7214 Tel.: 699,501,177 Douala	273,348,070	Two hundred and seventy-three million three hundred and forty-eight thousand seventy	25 months.

UNSUCCESSFUL BIDDER		
No.	Name of bidder	Reasons for disqualification
1	ORICAA CAMEROON	Non-compliant bid Bond

The General Manager of the successful tenderer shall report to the Department of Contracts of the Ministry of Public Works, upon publication of this press release, in order to sign their draft Contract and notification of the award decision.

This press release shall be registered and published wherever need be.

Yaoundé, _____